
Betreft artikel 40 vragen over de Prins Clausbrug 
 
Geacht college, 
  
Ondanks de Corona Crisis lijkt de wereld niet stil te staan.  
Gelukkig kunnen veel projecten gewoon doorgang vinden en zorgen we er in Dordrecht voor 
dat we op innovatieve manier uitvoering geven aan eerder gemaakte afspraken. 
Als GroenLinks hebben wij  echter wat vragen als het gaat om grote dure projecten die 
noodzakelijk zijn en die niet noodzakelijk zijn. Kunnen de duurdere projecten mogelijk met 
wat aanpassingen goedkoper worden uitgevoerd. In sommige gevallen zelfs vooruit 
geschoven op de lange baan voor de projecten die niet op dit moment noodzakelijk zijn. 
  
Dit brengt ons bij de Prins Clausbrug. 
  
Hoe staat het met de aanleg van deze brug? Wordt er al begonnen aan de werkzaamheden? 
Zoja, is er in beeld gebracht wat de eventuele meerkosten kunnen gaan zijn voor de aanleg 
tijdens deze crisis? 
Is het mogelijk (gezien de komende bezuinigingen van zo'n slordige 8 miljoen) een 
versimpelde versie van de brug te realiseren om de kosten terug te dringen? 
Graag horen wij de stand van zaken en willen graag met u en de andere raadsleden  bespreken 
of het eerdere ambitieuze plan nog op deze manier moet worden voortgezet. 
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